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 جزییات وام 
 دولت برای 

مستاجران

بازگشت حاج احمد 
 متوسلیان به کشور 
بعد از ۳۸ سال

سرمقاله خبر
تنهایی پرهیاهو

محمد هدایتی
از  با فرهاد مجیدی خیلی زودتر  استقلال 
حدتصور به بحران رسید. حالا مهم ترین پرسش 
احتمالاً این است: آیا فرهادمجیدی گزینه مناسبی 
برای هدایت تیمی مثل استقلال است یا نه؟ این 
پرسش صرفاً فنی نیست. اتفاقاً آن هایی که تردید 
دارند در موفقیت مجیدی، بیشتر از آنکه به مسائل 
فنی بپردازند به چیزهایی اشاره می کنند غیرفنی 
که در فوتبال ایران اهمیتی بسیار دارند. مجیدی 
در این چندمدت هیچ نشانه ای به دست نداده تا 
خیال این آدم ها را راحت کند، که می تواند تیم 
را جمع کند، یا فضای جدیدی به تیم تزریق کند. 
بعد از بازی با فولاد بود که مجیدی از تنهایی 
خودش گفت و اینکه با این وجود می ایستد. این 
دوران  در  مجیدی  ژست  یا  تصویر  ترین  مهم 
مربیگری است، یا بهتر بگوییم مهم ترین تصویری 
است که دوست دارد از خودش منتقل کند. »به 
تنهایی در برابر همه چیز ایستادن«. این جمله بوی 
»اقتدار« می دهد و مجیدی نشان دادن این اقتدار 
است و البته  این نمایش اقتدار با نوعی افراط هم 
همراه کرده. برخی منتقدان، همین افراط را اتفاقا 
نشانه ای می دانند از نبود اقتدار، نداشتن کاریزما. 
آن ها به حرکات مجیدی در کنار زمین اشاره می 
کنند که همراه است با نوعی هراس یا حتی بیگانه 
بودن با موقعیت. یا به ادبیات و سبک بیان او ، که 
اگرچه گاهی پرمی شود از کلماتی حاویِ قدرت، 
اما لحن عاری از قدرت است. گاهی حتی نامفهوم 
می شود، کمی هم نپخته. البته این به خودی خود 
مشکلی نیست، خیلی از مربیان سخنوران خوبی 
کردن  همراه  بزرگ،  های  تیم  در  اما  نیستند، 
مخاطب، و تغییر فضا گاهی وابسته است به حدی 
از سخنوری. آخرین صحبت های مجیدی را مرور 
کنیم. اینکه مخالفانش را ناامید خواهد کرد و وعده 
سهمیه و قهرمانی جام حذفی می دهد. اینجاست 
که مخاطب فوتبال و هوادار استقلال را نگران می 
کند. مربیان فوتبال را با قول دادن چه کار؟ آن 
هم در فضایی چنین ملتهب، فضایی که پس از 
چندسال ناکامی از استقلال انتظارات بالا می رود 
و اتفاقاً این انتظارات است که گاهی کار دست تیم 
یا  اقتدار،  نمایش  برای  تیم،  سرمربی  حالا  داده. 
شاید روحیه دادن به تیم انتظارات را باز بالا می برد 
و و به تیمش فشار می می آورد. اما درباره تنهایی 
فرهاد که در جلب مهر  اوست.  با  مجیدی. حق 
هواداران بسیار موفق عمل کرد در فضای فوتبالی 
همراه چندانی ندارد. خیلی از پیشکسوتان، گرچه 
در ظاهر از او حمایت می کنند، اما دل خوشی از او 
ندارند. برخی حتی محبوبیت او را ناشی از آشفتگی 
های فضای مجازی و شانسی تاریخی می دانند 
فراتر از حد و حدود مجیدی. بهرحال او چندان به 
بدنه پیشکسوتان استقلال وصل نیست. اهل رفیق 
بازی یا ادای رفیق بازی را درآوردن نیست. تیم 
همراهی ندارد. مدیران هم بیشتر او را با جذابیت 
تبلیغاتی اش و همراه کردن هوادار می شناسند. 
فرهاد نه رابطه خاصی با رسانه ها دارد و نه مهارت 
زیادی در تغییر فضا و همراه کردن دیگران. کارش 
بسیار سخت شده است. و حالا فقط مهر هوادار را 
دارد که البته خوب می داند تا چه حد شکننده 
است و فاصله عرش تا فرش در این فوتبال به مویی 
بند است. آری این است داستان تنهایی پرهیاهوی 

مجیدی. 

صدور اخطاریه برای ۵۷ 
بیمارستان پایتخت

شهر  زیست  محیط  حفاظت  اداره  رییس 
تهران ضمن بیان اینکه شهرداری برنامه ریزی های 
است،  گفت:  کرده  پسماند  مدیریت  برای  خوبی 
سوی  از  پسماند  مدیریت  جامع  طرح  هنوز 
شهرداری ارائه نشده و این یکی از مشکلات اساسی 

ما در حوزه مدیریت پسماند شهر تهران است.
مشکل  اینکه  بر  تاکید  ضمن  برنا  فاطمه 
جامع  طرح  نبود  تهران  استان  پسماند  اصلی 
جامع  طرح  یک  گفت:  است،   پسماند  مدیریت 
ارائه شود که تمام نواقص  باید  مدیریت پسماند 
و کمبودهای موجود، در آن مطرح شود، در این 
صورت بسیاری از مشکلات پسماند استان و شهر 
تهران برطرف خواهد شد اما در صورتی که پس از 
تهیه طرح جامع مدیریت پسماند باز هم نواقصی 
در زمینه مدیریت پسماند وجود داشت می توانیم 

جابه جایی آرادکوه را پیگیری کنیم.
شهر  زیست  محیط  حفاظت  اداره  رییس 
از  پسماند  مدیریت  طرح های  داد:  ادامه  تهران 
مناطق  برخی  در  مبدا  از  تفکیک  طرح  جمله 
به صورت ناقص،  موقت و مقطعی اجرا شده است 
اما هیچکدام از این طرح ها کامل و جامع نبوده اند. 
به طور قطع اگر طرح جامعی برای مدیریت پسماند 
نوشته شود خیلی از نواقص در آن دیده می شود 
و قدرت اجرایی بهتری خواهد داشت.وی در پاسخ 
اقداماتی در زمینه  ایسنا که چه  این پرسش  به 
تهیه طرح جامع مدیریت پسماند صورت گرفته 
مدیریت  کارگروه  آخرین  در  کرد:  اظهار  است؟ 
پسماند استان تهران طرح مدیریت جامع مطرح 
و از شهرداری بازخواسته شد که این طرح را ارائه 
دهد.برنا  با اشاره به موضوع انتقال مجتمع دفع 
حجم  کرد:  تصریح  آرادکوه،  پسماند  پردازش  و 
زباله ای که در سطح شهر تهران جابه جا می شود 
جابه جایی  برای  قطع  به طور  و  است  زیاد  بسیار 
آرادکوه باید تدابیر خاصی دیده شود. درعین حال 
در بحث جابه جایی آرادکوه مساله آلودگی اراضی 
آرادکوه  انتقال  بنابراین  نیز مطرح می شود  دیگر 
کار سختی است. وی ادامه داد: در هر حال اگر 
طرح های کاهش پسماند و تفکیک پسماند از مبدا 
به درستی در سطح استان تهران اجرا شود و در 
کنار آن موضوعات دیگری مانند تولید انرژی از 
زباله و بازیافت درنظر گرفته شود، قاعدتا موضوع 
جابه جایی مجتمع دفع و پردازش آرادکوه دیگر 
مطرح نخواهد بود.  رییس اداره حفاظت محیط 
زیست شهر تهران در بخش دیگری از صحبت های 
آرادکوه  انتقال  برای  لازم  زمان  درباره  خود 
توضیح داد: شهرداری متولی مجتمع پردازش و 
دفع زباله آرادکوه و جابه جایی آن است، بنابراین 
شهرداری باید برای جابه جایی آرادکوه اراضی را 
در نظر بگیرد و جانمایی کند که این اقدام خود 
پروسه ای زمان بر خواهد بود. برنا در پایان درباره 
از  گفت:  تهران  شهر  بیمارستان های  پایش های 
ابتدای سال جاری تاکنون ۱۱۱ مورد بیمارستان 
را پایش و برای حدود ۵۷ مورد از آن ها اخطاریه 
صادر کردیم که یک درصدی از آن ها مربوط به 
وضعیت پسماندها و بخشی نیز مربوط به وضعیت 
تصفیه خانه های این بیمارستان ها بود. پایش های 
بیمارستانی ما همچنان ادامه دارد و اداره محیط 
درصد   ۸۵ تا   ۸۰ حدود  تهران  شهر  زیست 

بیمارستان های شهر تهران را پایش می کند.

معاون وزیر راه خبر داد:

وام نوسازی بافت فرسوده ۳۵۰ میلیون تومان شد

درج شناسه کالا برای اقلام کوله بران

کوله بری بزودی رسمیت می یابد

افزایش  از  شهری  بازآفرینی  شرکت  مدیرعامل 
تا  تهران  در  فرسوده  بافت  نوسازی  تسهیلات  سقف 
۳۵۰ میلیون تومان خبر داد و گفت: صدور پروانه در 

بافت های فرسوده رایگان است.
مهدی عبوری اظهار داشت: ۱۰۰ هزار واحد مسکونی 
از ۴۰۰ هزار واحدی که در راستای طرح اقدام ملی مسکن، 
ساخت آنها از سوی وزارت راه و شهرسازی برنامه ریزی 
شده، در بافت فرسوده و محلات هدف بازآفرینی شهری 
تسهیلات  محل  از  واحد  هزار   ۱۰۰ این  که  دارد  قرار 
تبصره ای و به صورت خود مالکی در سراسر کشور احداث 
می شود. وی ادامه داد: تا به امروز ۲۷ هزار نفر به شعبات 
بانک عامل بخش مسکن در سراسر کشور معرفی شده اند 
و با ۱۲ هزار و ۶۰ نفر از آنها، بانک عامل، قرارداد منعقد 
تصریح  شهری  بازآفرینی  شرکت  است.مدیرعامل  کرده 
کرد: بانک عامل، قسط اول این تسهیلات را به حساب 
مشمولانی که با آنها قرارداد به امضا رسانده، واریز کرده 
است تا بخشی از ساخت و ساز را آغاز کنند. وی یادآور 
شد: علت وجود فاصله زیاد بین این ۱۲ هزار نفری که با 
بانک عامل عقد قرارداد کرده اند تا ۲۷ هزار نفر معرفی شده 
به بانک مذکور این است که بانک عامل بخش مسکن، 
قسط اول تسهیلات را پس از اتمام پیشرفت ۲۰ درصدی 
فرآیند ساخت و ساز، به حساب متقاضیان نوسازی بافت 
فرسوده واریز می کند؛ به این معنا که پس از اخذ پروانه 
عملیات  اتمام  و  ساختمانی  عملیات  شروع  ساختمانی، 
فونداسیون، ساخت و ساز به مرحله ۲۰ درصد می رسد که 

بانک عامل بخش مسکن، قسط نخست تسهیلات نوسازی 
بافت فرسوده را واریز می کند.

وام  سقف  درباره  شهرسازی  و  راه  وزیر  معاون 
گفت:  فرسوده  بافت  نوسازی  متقاضیان  به  پرداختی 
این  به  است؛  متفاوت  در سراسر کشور  تسهیلات  این 
استان ها«  مراکز  و  »کلانشهرها  تهران،  در  که  صورت 
و شهرهای زیر ۲۰۰ هزار نفر، رقم تسهیلات اعطایی، 
مختلف است.  به گفته عبوری، در تهران برای آن دسته 
از متقاضیانی که می خواهند این تسهیلات را دریافت 
کنند و به صورت خود مالکی، اقدام به نوسازی کنند، 
۵۰ میلیون تومان تسهیلات با نرخ سود ۹ درصد و ۵۰ 

با  فرسوده  بافت  نوسازی  تسهیلات  تومان هم  میلیون 
 ۴۰ همچنین  می کنند؛  دریافت  درصد   ۱۸ سود  نرخ 
از  به آن دسته  تومان هم تسهیلات ۴ درصد  میلیون 
متقاضیانی که خواهان دریافت وام ودیعه مسکن برای 
و  تخریب  زمان  مدت  در  اجاره ای  مسکن  به  انتقال 
نوسازی ملک مسکونی خود هستند، پرداخت می شود.

وی ادامه داد: اگر سازنده حرفه ای بخواهد نوسازی 
واحدهای مسکونی فرسوده را انجام دهد، در تهران تا 
۲۵۰ میلیون تومان به سازنده حرفه ای که گواهی ماده 
۴ را داشته باشد و آئین نامه مبحث ۱۹ مقررات ملی 
سازنده  این  می شود؛  اعطا  کند،  رعایت  را  ساختمان 

می تواند تا سقف ۱۰۰ میلیون تومان هم از محل اوراق 
تسهیلات مسکن که بانک عامل بخش مسکن پرداخت 
میلیون   ۳۵۰ تا  مجموعاً  که  کند  استفاده  می کند، 
معاون  می کند.  پیدا  افزایش  وام  این  سقف  تومان 
تسهیلات  سقف  اینکه  بیان  با  شهرسازی  و  راه  وزیر 
مراکز  و  در کلانشهرها  فرسوده  بافت  نوسازی  اعطایی 
استان ها که به سازنده حرفه ای پرداخت می شود، ۲۳۰ 
میلیون تومان است، گفت: در شهرهای زیر ۲۰۰ هزار 
سازندگان  برای  فرسوده  بافت  نوسازی  تسهیلات  نفر، 

حرفه ای، ۱۴۰ میلیون تومان تعیین شده است.
کرد:  تصریح  بازآفرینی شهری  مدیرعامل شرکت 
از ۱۰۰ هزار واحدی که بر اساس برنامه اقدام ملی قرار 
است به نوسازی بافت های فرسوده تعلق بگیرد، سهمیه 
تهران ۱۰ هزار واحد بود که تا کنون همه این ۱۰ هزار 

متقاضی به بانک عامل معرفی شده اند.
متقاضیان  برخی  اینکه  خصوص  در  عبوری 
دریافت پروانه ساختمانی، از عدم همکاری شهرداری ها 
در خصوص اعطای رایگان این پروانه ها، گلایه مندند، 
اظهار داشت: در بافت ها و مناطق هدف در تهران، صدور 
پروانه ساخت و ساز کاملًا رایگان است؛ همچنین تفاهم 
به  کشور  ساختمان  مهندسی  نظام  سازمان  با  نامه ای 
امضا رسانده ایم که بر اساس آن ۵۰ درصد از هزینه های 
طراحی، نظارت و اجرای ساخت و ساز در بافت فرسوده 
در  مهندسی ساختمان  نظام  از سوی سازمان های  که 

استان ها دریافت می شود، کسر خواهد شد.

مدیرکل دفتر پیشگیری از قاچاق کالا گفت: بزودی مبادلات مرزی از 
جمله کوله بری به نحوی که کسب و کار مرز نشینان به نحو کنترل شده 

ادامه داشته باشد به رسمیت شناخته می شود.
ارز  و  کالا  قاچاق  از  پیشگیری  دفتر  مدیرکل  فر،  پرهام  محمد  امیر 
درباره کشفیات قاچاق لوازم خانگی گفت: بر اساس آمار نیروی انتظامی، 
ریال  میلیارد   ۷۳۳ و  هزار   ۶  ،۹۷ سال  در  خانگی  لوازم  قاچاق  کشفیات 
بوده است که در سال ۹۸، با رشد ۶.۷ درصدی به ۷ هزار و ۱۸۶ میلیارد 
ریال رسیده است. وی با بیان اینکه سامانه شناسه کالا و کد رهگیری در 
حال حاضر اجرا می شود، افزود: فعلًا کالاهای وارداتی نداریم اما در اواخر 
سال ۹۶ و اوایل ۹۷ که لوازم خانگی وارد می شد، در آن مقطع زمانی ثبت 
سفارش لوازم خانگی منوط به اخذ شناسه شده بود. وی ادامه داد: شناسه 
کالاهایی که سفارش شده  یا  است  داخل  تولید  درباره  یا  در حال حاضر 
اما ترخیص نشده بودند که این مورد بسیار ناچیز است بنابراین کالاهایی 
و  کالا  شناسه  با  حتماً  باشند  نشده  ترخیص  اما  شده  سفارش  ثبت  که 
کدرهگیری از گمرک خارج می شوند. امیر محمد پرهام فر، اظهار داشت: 
دولت تا ۳۱ خرداد ضوابطی را پیش بینی کرد که آن میزان از لوازم خانگی 
که از سنوات قبل وارد کشور شده چه تولیدات داخل بوده و چه خارجی 
اما شناسه نگرفته بودند، بتوانند کالایشان را معرفی کنند و شناسه شأن 
را دریافت کنند بنابراین تا ۳۱ خرداد صاحبان کالاهای موجود در سطح 
عرضه که در مغازه ها و انبارک ها بودند فرصت داشتند با ارائه مستندات 

درباره تولید داخل یا واردات، شناسه کالا را دریافت کنند.
مدیرکل دفتر پیشگیری از قاچاق کالا و ارز درباره زمان اجرای مبارزه 
برای اجرای طرح هنوز  فاقد شناسه کالا و کدرهگیری گفت:  با کالاهای 
حوزه  شود،  انجام  اقداماتی  باید  چون  است  نشده  تعیین  مشخصی  زمان 

مقابله باید مولفه هایی را کنار هم قرار دهد و برخورد را شروع کنند.
امیدواریم تا آخر سال همه کالاها شناسه دار شوند

امیر محمد پرهام فر افزود: در حال حاضر تمام واحدهای صنفی حتی 
باشند.  نیز ملزم هستند که شناسه داشته  اینترنتی  اجناس فروشگاه های 
اتحادیه کسب و کارهای مجازی نیز رسماً ابلاغ کرده که ما آمادگی داریم 
را  فاقد شناسه  لوازم خانگی  نیز جلوی عرضه کنندگان  اتحادیه  از داخل 
بگیریم. شکر خدا اجماع خوبی در کشور ایجاد شده است. امیدواریم امسال، 
نه تنها در زمینه لوازم خانگی داخلی بلکه در تمام کالاها هویت دار کردن 

کالاهای تولید داخل و وارداتی را نهایی کنیم.
معرفی سامانه استعلام اصالت کالا

استعلام  امکان  گفت:  کالا،  اصالت  استعلام  سامانه  به  اشاره  با  وی 
می توانند  افراد  و  است  فراهم   *۴*۷۷۷۷# سامانه  طریق  از  کالا  اصالت 

شناسه کالا را استعلام کنند و از قانونی بودن آن مطمئن شوند.
مدیرکل دفتر پیشگیری از قاچاق کالا و ارز با بیان اینکه قاچاق کالا 
کاهش یافته است، گفت: در ماه های اخیر به دلیل شرایط ارزی، کنترل های 
خوبی که صورت گرفت و شیوع ویروس کرونا در ورود کالای قاچاق، وقفه 

صورت گرفته است و تولیدکنندگان داخلی آمادگی تامین بازار را دارند.
وی درباره اقدامات ضد قاچاق ستاد گفت: هم در سایت ها کارهایی 
اند و در حال حاضر  انجام شده، هم فروشگاه های زنجیره ای توجیه شده 
در فروشگاه های زنجیره ای عرضه اقلام قاچاق نداریم و این موضوع کمرنگ 

شده است.
امیر محمد پرهام فر ادامه داد: به صورت پلکانی به صورتی که به بازار 
هم فشاری وارد نشود در حال مبارزه با قاچاق لوازم خانگی هستیم. هدف 
اول ما این است که اولاً بازار دچار التهاب نشود چون این التهابات بر قیمت 

تاثیر گذار است ثانیاً در عین حال این پیام به مردم داده شود که از خرید 
کالای قاچاق جلوگیری کنند.

مبادلات مرزی به رسمیت شناخته می شود
وی درباره ایجاد تسهیلات برای مبادلات مرزی، گفت: هدف دولت، 
ساماندهی مبادلات مرزی است. درباره ملوانی و کوله بری شرایط به صورتی 
است که در هر دو مورد دولت آیین نامه هایی را ابلاغ کرده است اما در 
تامین ارز و اظهار منشا ارز توقفاتی صورت گرفته ولی به زودی مبادلات 
مرزی به نحوی که کسب و کار مرز نشینان نیز به نحو کنترل شده ای ادامه 
داشته باشد به رسمیت شناخته می شود.مدیرکل دفتر پیشگیری از قاچاق 
کالا و ارز اظهار داشت: درمورد کالاهای وارد شده توسط مرزنشینان نیز 
درج این شناسه کالا اجباری است. در این باره هماهنگی هایی بین بانک 
مصوبه  آن  که  شود  انجام  باید  گمرک  و  تجارت  توسعه  سازمان  مرکزی، 
هیئت وزیران اجرایی شود. پس از اجرایی شدن، این افراد به صورت محدود 

اجازه واردات دارند و می توانند شناسه کالا دریافت کنند.
وی درپایان خاطر نشان کرد: تمرکز ما بر قاچاق های سازمان یافته، 
انبارها و عرضه است اما نیروی انتظامی نیز به صورت معلوم برخوردهایی 

را انجام می دهد.
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روزنامه صبح ایران

اعدام تجارت سیاه چه شرایطی دارد؟
بررسی قوانین جرایم مرتبط با مواد مخدر؛

شد  مدعی  ایران  فوتبال  حقوقی  کارشناس 
فدراسیون فوتبال ایران اساسنامه فدراسیون کویت را 
به فیفا تحویل داده است و این موضوع به خاطر عدم 
حذف نام کویت در بخشی از این اساسنامه، مشهود 
است!در حالی که بحث ارسال پیش نویس اساسنامه 
فدراسیون فوتبال ایران به فیفا و ایرادات فدراسیون 
جهانی به آن همچنان سوژه است، هوشنگ نصیرزاده 
کارشناس حقوقی و عضو هیات رئیسه سازمان لیگ فوتبال پرده از اتفاق بزرگ و عجیبی 
برداشت. نصیرزاده مدعی شد فدراسیون فوتبال ایران اساسنامه کویت را رونوشت کرده و برای 
فیفا فرستاده است.این کارشناس حقوقی که در برنامه ورزش و مردم حاضر شده بود، گفت: اولین 
اقدام فدراسیون فوتبال برای اصلاح اساسنامه در سال ۲۰۱۸ بود. فیفا از فدراسیون ایران خواسته 
بود پیش نویس پیشنهادی اش را ارسال کند. جالب است که ایران اساسنامه فدراسیون کویت 
را می فرستد و اساسنامه این کشور را »کپی پیست« کرد! نصیرزاده با نمایش بخش هایی از این 
اساسنامه تاکید کرد: حتی در نگارش عنوان فدراسیون هم اشکال داشته اند. در واقع در متن 
اساسنامه فدراسیون فوتبال کویت هرکجا کلمه )KFF( بوده است، کلمه )IRIFF( را گذاشته 
بودند. حتی فونت این کلمات با اساسنامه فرق می کند.وی گفت: اما در بخشی از این اساسنامه 

اسم کویت آمده بود و مسئولان فدراسیون ایران یادشان رفته بود این کلمه را بردارند!
کارشناس حقوقی فوتبال که در برنامه ورزش و مردم حاضر شده بود، گفت: آنچه که 
رسانه ها می گفتند فیفا بیش از ۸۰ ایراد از اساسنامه فدراسیون فوتبال ایران گرفته، در واقع 

همین اساسنامه فدراسیون کویت بوده است!

افشاگری بزرگ علیه 
فدراسیون فوتبال

»گرجستانی« هم خانه 
منوچهر حامدی می شود

37

»کپی پیست« دست ایران را رو کرد؛

کوله بری بزودی سمیت می یابد
درج شناسه کالا برای اقلام کوله بران

مدیرکل پیشگیری از قاچاق خبر داد  :
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